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Abstract (en)
[origin: CN104624826A] The invention relates to a mechanical workpiece transfer device and a mechanical unloading device and a mechanical
assembly for the machining of workpieces with the workpiece transfer device. The mechanical workpiece transfer device is movable between
a workpiece support of a machine tool for machining workpieces on the one hand and a workpiece support arranged on the other hand. The
mechanical workpiece transfer device has a workpiece-clipboard with a lifting device by means of which the workpiece clipboard on a workpiece
support mutual takeover level is raised and lowered on a workpiece depositing sided handover level. From the raised to the level of assumption of
workpiece clipboard can be given a work piece of the workpiece supportat least. The acquired workpiece to the handover level lowered workpiece
clipboard and a stripper are relatively under the workpiece stripping of the workpiece clipboard and workpiece depositing mutual transfer of the
workpiece movable to each other with a horizontal stripping movement.

Abstract (de)
Eine maschinelle Werkstück-Transfervorrichtung (19) ist zwischen einer Werkstückauflage (8) einer Werkzeugmaschine (2) zum Bearbeiten
von Werkstücken einerseits und einer Werkstückablage (54) andererseits angeordnet. Sie weist eine Werkstück-Zwischenablage (28) mit einer
Hubvorrichtung (53) auf, mittels derer die Werkstück-Zwischenablage (28) auf ein werkstückauflageseitiges Übernahmeniveau anhebbar und
auf ein werkstückablageseitiges Übergabeniveau absenkbar ist. Von der auf das Übernahmeniveau angehobenen Werkstück-Zwischenablage
(28) kann wenigstens ein Werkstück (7) von der Werkstückauflage (8) übernommen werden. Die mit dem übernommenen Werkstück (7) auf das
Übergabeniveau abgesenkte Werkstück-Zwischenablage (28) und eine Abstreifvorrichtung (46) sind unter Abstreifen des Werkstücks (7) von
der Werkstück-Zwischenablage (28) und unter werkstückablageseitiger Übergabe des Werkstücks (7) relativ zueinander mit einer horizontalen
Abstreifbewegung bewegbar.
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